
Nov transformator
Končno so dobili normalno elektriko — Na zboru občanov spregovorili tudi

o samoprispevku — Ulice dobile imena

V Nadgorici je bil 18. no-
vembra zbor občanov. Pri-
sostvovali so mu tudi pred-
stavniki krajevne skupnosti
Cmuče-Nadgorica in predsta-
vnlki podjetja za urejanje
»tavbnih zemljišč »Soseska«.

Najprej so si ogledali film
o samoprispevku, ki jim ga
Je prikazala ekipa občinske-
ga operativnega štaba za iz-
vedbo referenduma za drugi
samoprispsvek. 2e prika* te-
ga filma je najbolje prikazal
nevzdržno stanje, ki je do
19. novembra vladalo v tem
naselju. Napetost električne-
ga toka Je bila namreč tako
slaba, da nekateri deli filma,
predvsem pa tonski posne
tek, sploh niso bili razum
ljivi. Zaradi prevelike obre-
menitve obstoječe trafo-po-
staje je napetost električnega
toka v tem delu krajevne
skupnosti le redkokdaj pre-
segala 110 voltov, zato je bi-
lo skorajda onemogočeno
normalno življenje prebival
cev Nadgorice.

S samoprispevkom, s kate-
rim so zbrali sredstva zs
gradbena dela in pa s pro-
stovoljnim delom — zbrali
so ved kot 8 milj. starih din,
s prostovoljnim delom pa so

navozili pesek, očistili žele-
zna okna in vrata in jih pre-
barvali — so uspeli zgraditi
novo trafo-postajo, ki jim je
omogočila, da od petka, 19.
novembra naprej v svoje hi-
še dobivajo normalno elek-
trično napetost, s tem pa
se je njihovo življenje spet
normaliziralo. Nič več ni tre-
ba čakati primernega trenut-
ka sredi noči, ko bi nape-
tost zadostovala za vklop
pralnega ali kakega drugega
gospodinjskega stroja.

Poleg priklopa nove trans-
formatorske postaje spada v
prvo fazo komunalne uredit-
ve Nadgorice še gradnja vo-
dovoda in pi;imarnega kana-
la Nadgorica—šentjakob. Tu-
di tu se dela že bližajo kon-
cu. Primarni kanal bo do-
končan v mesecu januarju
1977, takrat pa bodo priklju-
čiil tudi vodovod. Krajani
Nadgorice so se namreč od-
ločili, da svoje naselje ko-
munalno uredijo v dveh fa-
^ah; v prvi naj bi bila elek-
trika, vodovod in kanaliza-
cija, v drugi pa ureditev
oest in javne razsvetljave.
Naselje, ki bo poleg starih
hiš obsegalo še 124 novogra-
denj s spremljevalnimi ob-
jekti, bo tako s prispevki

krajanov kmalu dokončno
urejeno. Povedati je treba,
da prispevek krajanov za
ureditev ni majhen, saj da-
nes znaša ta prispevek že
10.300 starih dinarjev za kva-
dratni meter, s tem denar-
jem pa naj bi financirali
prvo fazo ureditve, katere
skupna investicijska vrednost
bo 633 starih milijonov.

Na zboru občanov, na ka-
terem so krajanl do konca
napolnili dvorano gasilskega
doma v Nadgorici, so v raz-
govoru s predstavniki »Sose-
ske« in krajevne skupnosti
spregovorili o prvl fazi, ki
se zdaj zakljuduje, hkratl pa
so spregovorili tudi o nadalj-
nji ureditvi naselja, to je o
gradnji cest in javne raz-
svetljave. Ugotovili so, da je
prvenstvenega pomena grad-
nja ceste, ki poteka skozi
vas in ki je bila do začetka
del za kanalizacijo prevleče-
na z asfaltom. Prisotni so se
strinjali s predlogom »Sose-
ske«, da nima smlsla ceste
ponovno asfaltirati, tako kot
je bila pred začetkom del,
temveč da je treba razmiš-
ljati o gradnji take ceste,
kot je predvidena po pro-
jektu. Sprejeli so sklep, da
»Soseska« v roku mesec dni
izdela predračun gradnje cest
in javne razsvetljave, nato
pa bodo krajani Nadgorice
na zboru določili vrstni red
gradnje cest in participacijo
posameznikov pri tej drugi
fazi komunalne ureditve na-
selja.

Na zboru so se krajani
dogovorili tudi o tem, da bo
v bodoče tam, kjer je danes
naselje Nadgorica, šest cest
ali ulic, ki se bodo imenova-
le po krajevnih značilnostih
in bodo: Nadgoriška sesta,
Janova ulioa, Dragarjeva uli-
ca, Blatniška ulic in Pot v
mlake. Z novim sistemom
označevanja ulic, katerega
predlog je podal ožji odbor
terenske organizacije SZDL,
bodo rešild zmedo, ki je da-
nes v Nadgorici, ko je lepo
število hiš z oznako »nova
hiša«, kar še posebej povzro-
ča velike probleme pri raz-
našanju pošte.

Po sestanku so krajani v
skupinah še dalj časa raz-
pravljali o svojih problemih.
Bili so sd enotni, da bi bilo
potrebno več takih sestan-
kov, na katerih bi lahko
spregovorili o svojih proble-
mih in poenotili svoja mne-
nja; kajti tudi neenotnost
krajanov je eden od vzro-
kov, da so bdla potrebna tri
leta za gradnjo nove trans-
formatorske postaje.
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